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 ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ 
ΠΡΑΚΤΙΚΟ Νο 199 

ΤΑΚΤΙΚΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 
 

Στην Αθήνα, σήμερα την 2 Φεβρουαρίου 2021, ημέρα της εβδομάδας Τρίτη και ώρα 
16:00 συνήλθαν σε Τακτική Συνεδρίαση με τηλεδιάσκεψη τα μέλη του Διοικητικού 
Συμβουλίου, περιόδου 2019-2021, του ΣΥΝΔΕΣΜΟΥ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ 
(ΣΕΦ), κατόπιν της από 11.1.2021 πρόσκλησης του Προέδρου του Διοικητικού 
Συμβουλίου κ. Καπέλλου Σωτήρη, προκειμένου να συζητήσουν και να λάβουν αποφάσεις 
στα θέματα της ημερήσιας διάταξης: 
 
Θέμα 1: Έγκριση των Πρακτικών της προηγούμενης συνεδρίασης 
Θέμα 2: Ενημέρωση επί των εξελίξεων για θέματα της αγοράς 
Θέμα 3: Ενημέρωση συναντήσεων – εισήγηση από όσους συμμετείχαν σε συναντήσεις από 
το προηγούμενο ΔΣ μέχρι σήμερα 
Θέμα 4: Εισερχόμενη αλληλογραφία 
Θέμα 5: Ταμειακή ενημέρωση - εισήγηση Μ. Σούρσος 
Θέμα 6: Προσδιορισμός τόπου και χρόνου της επόμενης συνεδρίασης του Δ.Σ. 
 
ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ  
 
1.  Σωτήρης Καπέλλος, Πρόεδρος 

2.  Αθανάσιος Σακκάς, Αντιπρόεδρος  

3.  Δημήτριος Βαρβιτσιώτης, Γραμματέας  

4.  Εμμανουήλ Σούρσος, Ταμίας  

5.  Δημήτριος Βαρλάμης, μέλος  

6.  Χρήστος Φίλανδρος, μέλος  

7.  Σούρσου Παναγιώτα, μέλος  
 
Στο ΔΣ παρευρέθηκε ο Σύμβουλος του ΣΕΦ κ. Στέλιος Ψωμάς, και τα μέλη κ. Σ. Ξάνθης, 
Α. Ζαχαρίου, Μ. Σιγάλας και Ν. Κιτσαντας. 
 
Ο Πρόεδρος, αφού διαπίστωσε την απαρτία δεδομένου ότι συμμετέχουν όλα τα μέλη του 
ΔΣ, συνεπώς το ΔΣ βρίσκεται σε απαρτία, κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης με κατά 
σειρά συζήτηση των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης. 
 
Θέμα 1: Έγκριση των Πρακτικών της προηγούμενης συνεδρίασης 
 
Παραδόθηκε το Πρακτικό της συνεδρίασης στα μέλη, το οποίο είχε ήδη σταλεί με 
ηλεκτρονικό ταχυδρομείο, για έλεγχο και υπογραφή τους. 
Το Διοικητικό Συμβούλιο αποφασίζει ομόφωνα, και εγκρίνει το πρακτικό της 
προηγούμενης συνεδρίασης ως υποβλήθηκε. 
 
Θέμα 2: Ενημέρωση επί των εξελίξεων για θέματα της αγοράς 
 
Ο κ. Ψωμάς ενημέρωσε για τις εξελίξεις στην αγορά και συγκεκριμένα: 
 
- Τα προκαταρκτικά στατιστικά για το 2020. Παρόλη την ιδιαιτερότητα αυτής της 
χρονιάς, η αγορά γνώρισε την τρίτη καλύτερη επίδοση όλων των εποχών. Εκτιμάται ότι 
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εντός του 2020 εγκαταστάθηκαν περίπου 800 νέα MW φωτοβολταϊκών. Πάνω από τα 
μισά από αυτά έχουν εγκατασταθεί και δήλωσαν ετοιμότητα σύνδεσης στα τέλη της 
χρονιάς και συνεπώς ενδεχομένως να μη καταγράφονται ακόμη στις επίσημες στατιστικές 
του ΔΑΠΕΕΠ και του ΔΕΔΔΗΕ. Η πλειονότητα των συστημάτων αυτών αφορά κυρίως 
συστήματα της τάξης των 500 kWp - 1 MWp, ενώ τα συστήματα αυτοπαραγωγής ήταν 
περί τα 10 MWp. 
- Εντός των προσεχών εβδομάδων αναμένεται η υπουργική απόφαση που θα αυξάνει το 
όριο του net-metering από το 1 στα 3 MWp. 
- Τέλη Μαρτίου με αρχές Απριλίου αναμένεται να κατατεθεί στη Βουλή νομοσχέδιο για 
τις ΑΠΕ το οποίο θα απλοποιεί περαιτέρω τις διαδικασίες αδειοδότησης. 
- Ακολούθησε εκτενής συζήτηση για το μεγάλο αριθμό αιτήσεων που έχουν κατατεθεί 
στη ΡΑΕ, τον κίνδυνο υπερθέρμανσης της αγοράς, αλλά και τον κίνδυνο σπίλωσης της 
φήμης των φωτοβολταϊκών από τη μη κατοχύρωση της θέσης εγκατάστασης από 
ορισμένους επενδυτές. Για το τελευταίο θέμα αποφασίστηκε να υπάρξει σχετική 
αρθρογραφία ώστε να περιοριστεί η ζημιά και να καθησυχάσουν οι τοπικές κοινωνίες. 
- Έγινε και πάλι ενημέρωση και συζήτηση για το θέμα της ανακύκλωσης των 
φωτοβολταϊκών, δεδομένου ότι εκκρεμεί μια απόφαση του ΥΠΕΝ για το ύψος της 
συνδρομής στο Σύστημα που θα αναλάβει τη συλλογή των αποβλήτων. Ο Σύλλογος 
πιέζει ώστε να υπάρξει γρήγορα μια εύλογη απόφαση και να αποφευχθούν περιπέτειες 
των μελών του στο άμεσο μέλλον. 
- Ο ΣΕΦ θα υποστηρίξει μία ημερίδα που διοργανώνει διαδικτυακά η ισπανική Πρεσβεία 
στις 10 Μαρτίου, με συμμετοχή 13 ισπανικών εταιριών του ενεργειακού τομέα. Στο 
πλαίσιο της ημερίδας θα γίνουν b2b συναντήσεις με ελληνικές εταιρίες που επιθυμούν 
ενδεχομένως συνεργασία μαζί τους (για ανάπτυξη έργων, εργολαβίες EPC, 
αντιπροσώπευση σχετικού εξοπλισμού στη χώρα μας, κ.λπ). Η εκδήλωση είναι δωρεάν 
για τα μέλη του ΣΕΦ. 
 
Θέμα 3: Ενημέρωση συναντήσεων – εισήγηση από όσους συμμετείχαν σε 
συναντήσεις από το προηγούμενο ΔΣ μέχρι σήμερα 
 
Τίποτα αξιολόγο. 
 
Θέμα 4: Εισερχόμενη αλληλογραφία 
 
Τίποτα αξιολόγο.  
 
Θέμα 5: Ταμειακή Ενημέρωση –εισήγηση από κ. Μανώλη Σούρσο Ταμία ΣΕΦ 
 
Το ταμείο του ΣΕΦ είναι: 

 Καταθέσεις στην Πειραιώς 3.02.2021 ποσό 53.152,56 €.  
 Καταθέσεις στην Alpha Bank 3.02.2021 ποσό 59.607,20 € 
 Καταθέσεις στην Εθνική 3.02.2021 ποσό ~1.080 €  
 Μικρό ταμείο 400,22 €. 

Ήτοι, σύνολο ταμείου ΣΕΦ: 114.239,98  €.  
 
 
Θέμα 6: Προσδιορισμός τόπου και χρόνου της επόμενης συνεδρίασης του Δ.Σ. 
 
Το επόμενο ΔΣ θα πραγματοποιηθεί την Τρίτη 23 Φεβρουαρίου 2021 και ώρα 16.00 
με τηλεδιάσκεψη. 
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Μη υπάρχοντος άλλου θέματος λύεται η συνεδρίαση. 
 
Ο Πρόεδρος  ΣΩΤΗΡΗΣ ΚΑΠΕΛΛΟΣ 

  
Ο Αντιπρόεδρος  ΣΑΚΚΑΣ ΘΑΝΑΣΗΣ  

 
Ο Γραμματέας   ΒΑΡΒΙΤΣΙΩΤΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΗΣ  

 
Ο Ταμίας  ΣΟΥΡΣΟΣ ΜΑΝΩΛΗΣ  

 
Μέλος   ΒΑΡΛΑΜΗΣ ΔΗΜΗΤΡΗΣ  

 
Μέλος    ΦΙΛΑΝΔΡΟΣ ΧΡΗΣΤΟΣ  
 
Μέλος   ΣΟΥΡΣΟΥ ΠΑΝΑΓΙΩΤΑ  
 

 


